
اقتصاد کیش-  نماینده ولی فقیه در هرمزگان و امام جمعه بندرعباس و رییس شورای 
فرهنگ عمومی استان گفت: جهاد دانشگاهی باید خلاءهای دانشگاهی هرمزگان را 

پر کند چراکه و توقع از جهاد دانشگاهی بیشتر از دیگر دانشگاه ها است. 
حجت الاســلام محمد عبادی زاده روز  گذشــته  در دیدار رییس جهاد دانشگاهی 
افزود: جهاد دانشگاهی باید به سمت انجام کارهای به زمین مانده گام بردارد، جنس 
آموزش ها و خدماتی که داده می شــود باید به ســمت بخش هایی برود که توسط 

دستگاه های دیگر مغفول مانده است.
وی ادامه داد: فلســفه وجودی جهاد دانشــگاهی با وجود تمامی اشــتراکات، با 
دانشگاه های دیگر متفاوت بوده و کار آن هم باید جهادی باشد و در گیرودار بودجه 

و بروکراسی نباشد تا گره ای از کار مردم باز شود.
وی اضافه کرد: شــاخصه فعالیت جهادی خلوص اســت، فعــال جهادی گرفتار 

روزمرگی نمی شود و از طرفی متناسب با نیاز جامعه خلاقیت به خرج می دهد.
حجت الاسلام عبادی زاده با اشاره به انتخاب شهر بندرعباس به عنوان شهر خلاق در 
حوزه صنایع دستی توسط یونسکو، گفت: ظرفیت این شهر در حوزه صنایع دستی 
بسیار بالا بوده و بسیاری از کشورهای حاشیه خلیج فارس در گذشته از محصولات 

هرمزگان استفاده می کردند.
وی گفت: اگر اقدام موثری در حوزه صنایع دستی انجام نشود این عنوان از بندرعباس 
گرفته می شود، خوشبختانه جهاد دانشگاهی در این زمینه برنامه های خوبی در نظر 

گرفته است و امیدوارم تقویت این حوزه در دستور کار قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، با اشــاره به رتبه فقر هرمزگان در کشــور، افزود: اگر 
می خواهیم جایگاه فقر و فلاکت در هرمزگان را تغییر دهیم باید به ســمت ایجاد 
اشتغال گام برداریم و بخش عمده ای نیز باید از طریق توسعه مشاغل خانگی تامین 

شود.
وی تصریح کرد: ارائه آموزش ها در حوزه مشاغل خانگی و صنایع دستی می تواند 

در ایجاد اشتغال و خلق سرمایه موثر باشد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان همچنین با اشاره به لزوم برقراری روابط نزدیک 
دانشگاه با صنعت، ابراز داشت: صنعت باید ظرفیت نظام آموزش عالی این استان را 
بشناسد و دانشگاه نیز باید به نیازهای صنعت آگاه باشد تا ارتباط ۲ سویه صنعت و 

دانشگاه برقرار باشد.
حجت الاســلام عبادی زاده گفت: جهاد دانشگاهی باید در قالب تفاهم نامه هایی در 
صنایع هرمزگان دارای مرکزی خاص باشــد تا بتواند در راستای اجرای برنامه های 

خود موفق شود.
وی با اشــاره به تدوین سند مهندسی فرهنگی هرمزگان ذیل شورای عالی انقلاب 
فرهنگی کشور، بیان کرد: پنج اولویت فرهنگی این استان در قالب این سند مشخص 
و ذیل هرکدام نیز ۲۵ اقدام تعریف شده است و هرمزگان در حال حاضر جزو سه 

استان برتر از نظر پیشرفت است.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، ابراز کرد: از جهاد دانشگاهی انتظار می رود که 
در بخش های فکری و اجرایی به تحقق سند مهندسی فرهنگی هرمزگان کمک کنند.

دانشگاه ها به برگزاری کرسی های نظریه پردازی و نقد و نظر ورود نکرده اند
حجت الاسلام عبادی زاده، با اشاره به ضعف دانشگاه های هرمزگان در بخش های 
فرهنگی و پژوهشی، خاطرنشان کرد: گسترش کرسی های آزاد اندیشی در دستور کار 

قرار گیرد و این کرسی ها را در سراسر دانشگاه های هرمزگان برگزار کنید.
امام جمعه بندرعباس اضافه کرد: دانشگاه ها به برگزاری کرسی های نظریه پردازی و 
نقد و نظر به هیچ عنوان ورود نکرده اند که باید برگزاری و گسترش این کرسی ها در 

سراسر دانشگاه های هرمزگان در دستور کار جهاد دانشگاهی قرار گیرد.
نماینده ولی فقیه در استان هرمزگان، با اشاره به لزوم برقراری اندیشکده های مختلف 
در سطح دانشگاه های هرمزگان، افزود: پژوهش به حوزه های خرد ورود می کند ولی 
اندیشکده ها به حوزه های کلان ورود می کنند که با توجه به چالش های این استان ورود 

جهاد دانشگاهی به راه اندازی اندیشکده های مختلف یک الزام محسوب می شود.
حجت الاسلام عبادی زاده افزود: یک جریان تصمیم ساز در هرمزگان برای مدیران 
وجود ندارد که این اندیشکده ها می توانند به عنوان یک جریان تصمیم سازی مهم 

برای مدیران نقش ایفا کنند.
وی با اشاره به اینکه سرفصل های آموزشی باید متناسب با ظرفیت هرمزگان باشد، 
گفت: باید یک نظام آموزشی در رشته های خاصی که متناسب با ظرفیت هرمزگان 
است مانند حقوق دریا، حقوق حمل و نقل، تجارت و غیره توسط جهاد دانشگاهی 

تدوین شود.
نماینده ولی فقیه در هرمزگان، با اشاره به نقش اثرگذار استان هرمزگان در آینده حمل 
و نقل کشــور، ابراز کرد: باید از همین امروز طراحی رشته های مختلف متناسب با 

ظرفیت های آینده هرمزگان در دستور کار قرار گیرد.
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مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان؛

" فاطمه جراره" سکاندار شورای شهر 
بندرعباس شد

فاطمه جراره، رئیس ســال نخســت ششمین دوره 
شورای اسلامی شهر بندرعباس، در ابتدای این جلسه، 
گفت: از هیات رئیســه سال نخست تقدیر و تشکر 
می کنم که به واقع در طول یکســال گذشته همراهی 

لازم را انجام دادند تا موضوعات مختلف را بررســی 
و پیگیری کنیم.

وی با بیان اینکه در ســال نسخت موضوعات مهمی 
را پشت سر گذاشــتیم که بدون همکاری تک تک 

اعضای شــورای اسلامی شــهر بندرعباس محقق 
نمی شــد، اظهار کرد: اگر صحبتی کرده ام که سبب 
رنجش دوســت عزیزی شده از همین تریبون طلب 
حلالیت مــی کنم تا بتوانیم منافع شــهروندان را با 

همدلی و وحدت برطرف کنیم.
جراره با اشــاره به اینکه سال دوم ویژه تر خواهد بود 
زیرا بودجه ای که در نظر گرفته شــده توســط خود 
اعضای شــورای ششم تصویب شده و برای تحقق 
آن نیــاز به پیگیری جدی داریم، خاطرنشــان کرد: 
امیدواریم در ادامه مسیر شورای اسلامی شهر بتواند در 
مسیر خدمت به مردم و احقاق حق عموم شهروندان 

از هیچ تلاشی فروگذاری نکند.
در این جلسه از بین خانم های "فاطمه جراره و فریده 
عامری" ،"فاطمــه جراره" با ۷ رأی به عنوان رئیس 

شورای شهر بندرعباس انتخاب شد. 
همچنین از بین آقایان "یعقوب دبیری نژاد" و "حسن 
سالاری"، "حسن ســالاری" به عنوان نایب رئیس 

شورای اسلامی شهر بندرعباس انتخاب شد.

        اقتصاد کیش -   ۴۵ امین جلسه علنی شورای اسلامی شهر بندرعباس با دستور انتخاب اعضای هیات ریسه سال دوم ششمین دوره 
این پارلمان محلی تشکیل شد. 

مشکلات شهر تجاری درگهان جزیره قشم
 با همکاری مسوولان حل شدنی است

اقتصاد کیش- مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در دیدار چهره به چهره با مردم شهر 
درگهان گفت: مشکلات زیرساختی، خدماتی و رفاهی این شهر تجاری با همکاری 

بین مسوولان حل شدنی است. 
این مطلب را افشــار فتح الهی در دیدار مردمی با ســاکنان شهر درگهان که در مسجد 
امام حســین)ع( این شهر برگزار شد، عنوان و درخواست  های مردمی در خصوص 
مشکلات مربوط به کمبود آب، نیازهای زیرساختی، خدماتی، و رفاهی شهروندان، 
مسکن جوانان، اتباع بیگانه و درخواست های کسبه مجتمع های تجاری شهر درگهان 

را موردبررسی قرار داد.
وی با اشاره به این مطلب که درگهان به  عنوان یک شهر تجاری و خوش  نام در کشور 
شناخته می شود، اظهار داشت: متاسفانه این شهر دچار مشکلات پنهان و زیرساختی 
اســت که در طول سالیان به جای رفع شدن از سوی مسوولان وقت، دچار انباشتگی 

شده است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم ادامه داد: در دولت حاضر که افتخار خادمی مردم را 
دارد، در تلاشیم تا عقب ماندگی های سال های گذشته را جبران کنیم اما حجم کمبودها 

بسیار زیاد است و برای رفع همه این مسایل نیاز به زمان داریم.
فتح الهی با اشاره به مشکل کم آبی در شهر درگهان گفت: حل مشکل آب شهر درگهان 
یکی از اولویت های کاری  این سازمان بود که با برداشتن بار هزار و ۵۰۰ مترمکعبی 
از دوش آب شیرین کن این شهر بخشی از مشکل حل و در گام دوم با انعقاد قرارداد با 

شرکت قشم مولد، بخش دیگری از مشکل رفع می شود.
به گفته وی، موضوع ســاماندهی اتباع بیگانه به عنوان یک مطالبه عمومی نیز نیازمند 

همکاری اعضای شورای تامین استان و شهرستان برای رسیدن به نقطه تعادل است.
مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم از اجرایی شدن طرح مسکن جوانان در شهر درگهان 
خبر داد و گفت: با به اجرا درآمدن طرح مسکن جوانان قشم که از غرب جزیره آغاز 
شده و به سمت مرکز درحرکت است، در حال رفع این نیاز هستیم و در شهر درگهان 
نیز با همکاری اعضای شــورا و شــهرداری تا دو ماه آینده، مکانی برای اجرای طرح 

یادشده جانمایی می شود.
وی موضوع گرانی اجاره  بها و مســکن را با اجرایی شــدن طرح مسکن جوانان قابل  
حل دانســت و خاطرنشان کرد: گام دیگر برای کمک به کاهش فشار به مردم، اعلام 
ممنوعیت افزایش بیش از ۲۰ درصدی اجاره بها بود که انتظار داریم با همکاری نهادهای 

مرتبط، اجرا شود.
فتح الهی در این دیدار، به خواســته  های حدود ۵۰ شــهروند به  صورت خصوصی 
رسیدگی کرد و دستور بررسی نیازهای زیرساختی، اجتماعی و عمومی شهر درگهان 

را صادر کرد.

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم:

 جهاد دانشگاهی، خلاء های 
آموزشی هرمزگان را پرُ کند

نماینده ولی فقیه در هرمزگان:

بیش از یک میلیون مسافر در بنادر مسافری مرکز 
هرمزگان جابه جا شدند

اقتصاد کیش- مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و 
شــرق هرمزگان گفت: از ابتدای امسال تا کنون، یک 
میلیون و ۲۴۴ هزار  و ۶۶۸ مسافر و گردشگر در بنادر 

مسافری مرکز این استان جابجا شدند.  
به گزارش  اقتصاد کیش حمیدرضا محمدحسینی تختی  
روز گذشته  اظهار کرد: در بازه زمانی فروردین تا پایان 
تیرماه امسال، یک میلیون و ۲۴۴ هزار  و ۶۶۸ مسافر و 
گردشگر در بنادر مسافری مرکز این استان جابجا شدند 
که در مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۸۴ درصد افزایش 

به ثبت رسیده است.  
وی با بیان اینکه بیش ترین آمار جابه جایی مســافر و 
گردشگر در این مدت مربوط به مسیر دریایی بندر شهید 
حقانی به جزایر قشــم و هرمز است، بیان داشت: طی 
مدت یاد شده ۹۱۷ هزار و ۷۴۱ نفر مسافر و گردشگر 
در این مسیرها جابه جا شدند که ۶۹ درصدی افزایش 

نسبت به مدت مشابه سال قبل را نشان می دهد. 
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان 
ادامه داد: همچنین پنج هزار و ۴۰۰ سفر دریایی توسط 
شناورهای مسافری بدون حادثه در بنادر مسافری مرکز 

استان به ثبت رسیده است.
محمدحســینی تختی با تاکید بر ضــرورت ایمنی 
مســیرهای دریایی در مسیرهای ســه گانه دریایی، از 
تمامی هموطنان خواست در شرایط جوی نامساعد به 

اخطاریه ها و هشدارهای ایمنی توجه کرده و از هرگونه 
تردد غیر مجاز و غیر ایمن پرهیز کنند.

وی گفــت: هموطنان برای اطــلاع از وضعیت تردد 
شــناورها می توانند با سامانه تلفن گویا ۳۱۱۱ تماس 

بگیرند.
مدیر بنادر و دریانوردی شهید باهنر و شرق هرمزگان در 
پایان با اشاره به هشدارهای مکرر ستاد ملی کرونا مبنی 
بر رعایت دســتورالعمل های بهداشتی مسافرت های 

دریایی اضافه کرد: رعایت نکات بهداشتی و مراقبتی 
به طور جدی در تمامی بنادر به ویژه بنادر مســافری 
در اولویت بوده و به صورت مســتمر به اطلاع عموم 

می رسد.
گفتنی اســت، بندر شهید حقانی با ظرفیت جابجایی 
نزدیک به ۳۰ هزار نفر مسافر در روز به عنوان بزرگترین 
پایانه مسافری دریایی کشــور، نقش اساسی در ارائه 

خدمات به گردشگران و مسافران ایفا می کند.

۵۰ درصد جمعیت هدف هرمزگان دُز سوم 
واکسن کرونا را تزریق کرده اند

اقتصاد کیش- معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با تاکید بر لزوم تکمیل 
واکسیناسیون کرونا به منظور پیشگیری از ابتلای مردم به ویروس کرونا گفت: متاسفانه 
با وجود هشدارهای بسیار، فقط ۵۰ درصد از جمعیت هدف استان در رده سنی بالای 

۱۸ سال دُز سوم واکسن را تزریق کرده اند. 
دکتر عبدالجبار ذاکری اظهار داشت: جمعیت هدف استان برای تزریق واکسن مرحله 

سوم برابر با یک میلیون و ۳۳۸ هزار و ۵۸۰ نفر است.
وی بیان داشت: مجموع جمعیت هدف هرمزگان برای تزریق واکسن کرونا که شامل 
افراد بالای پنج سال است، رقمی برابر با یک میلیون و ۸۵۲ هزار و ۷۷۸ نفر است که از 
این شمار ۸۲ درصد تزریق مرحله اول و ۷۲ درصد هر دو مرحله تزریق این واکسن 

را دریافت کردند.
معاون بهداشــتی دانشگاه علوم پزشــکی هرمزگان در خصوص آخرین وضعیت 
واکسیناسیون کودکان ۵ تا ۱۲ سال در استان گفت: ۳۹ درصد از کودکان این رده سنی 

در هرمزگان نوبت اول و ۲۱.۲ هم درصد هم هر دو نوبت را دریافت کردند.
ذاکری با اشاره به نقش مهم واکسیناسیون کرونا در کاهش آمار مبتلایان و مرگ و میر 
ناشی از این ویروس، تصریح کرد: طبق بررسی های به عمل آمده در استان هرمزگان، 
تمامی موارد فوتی جدید در پیک اخیر، شــامل افرادی بودند که با وجود کهنسالی و 

داشتن بیماری های زمینه ای نسبت به تکمیل واکسیناسیون خود اقدام نکرده بودند.
این مقام مسوول تاکید کرد: در حال حاضر واکسن مهمترین و در دسترس ترین راهکار 
برای کنترل کرونا است و از همه افراد تقاضا داریم که نسبت به تزریق واکسن کووید 
۱۹ و تکمیل آن هر چه ســریعتر اقدام کنند زیرا زمانی جامعه به پوشــش حداکثری 
واکسیناسیون کرونا می رسد که همه افراد جامعه حتی کودکان نیز در برابر این بیماری 

واکسینه شده باشند.
وی آخرین آمار مبتلایان کرونا در هرمزگان را چهارهزار و هشت نفر اعلام کرد و گفت: 
از این شــمار ســه هزار و ۹۵۳  نفر به صورت سرپایی و ۵۵ بیمار به صورت بستری 
تحت درمان بوده و از مجموع بیماران بستری ۱۶ نفر به دلیل وخامت حالشان در بخش 

مراقبت های ویژه کووید ۱۹ تحت نظر هستند.

معاون دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان؛

یک میلیون متر مکعب آب وارد سازه های 
آبخیزداری جاسک شد

اقتصاد کیش-  فرماندار جاسک گفت: سازه های آبخیزداری این شهرستان متاثر از 
آب و هوای بیابانی و نیمه بیابانی و جزو مناطق کم باران و خشک در بارش های سامانه 

مونسون اقیانوس هند یک میلیون متر مکعب آبگیری شده است. 
علی مهرانی افزود: این میزان آبگیری در ۲۵ سازه آبخیزداری انجام شده که شامل بندهای 

خاکی و سنگی ملاتی و دست سازه ها می شود.
وی ادامه داد: بارش های مونسونی در مرداد ماه امسال منجر به بارش های رگباری در 
حوزه های آبخیز سدیچ، گابریک، سورک، شهر جاسک، جگین، سران و بارشکان، 

تفرکن، کوه مبارک و اغوشک شهرستان جاسک شد.
وی اضافه کرد: آبگیری این سازه ها تاثیر مستقیمی در کنترل سیل حوزه و خطرات ناشی 
از آن، حفاظت منابع پایه آب و خاک، بهره وری از سیلاب در راستای تقویت سفره های 

زیر زمینی، تقویت منابع آب و سازگاری با آثار خشکسالی دارد.

دانش آموزان هرمزگانی ۷۶ رتبه کشوری جشنواره 
فرهنگی و هنری کشور را کسب کردند

تثبیت دیواره ریزشی شهرک پیامبر اعظم بندرعباس 

اقتصاد کیش-  مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان 
گفــت: دانش آمــوزان این اســتان ۷۶ رتبه چهلمین 
جشنواره فرهنگی هنری کانون های فرهنگی تربیتی 

کشور را از آن خود کردند. 
بــه گزارش  اقتصاد کیش  ، محمد قویدل با اعلام این 
خبــر افزود: دانش آموزان هرمزگانــی در این دوره از 
رقابت ها با کسب ۲۸ رتبه اول، یک رتبه اول ویژه، هشت 
رتبــه دوم، ۲۷ رتبه ســوم و ۱۲ برگزیده، در دو بخش 
چهلمین جشنواره فرهنگی و هنری کشور، شایستگی 

و توانمندی خود را به نمایش گذاشتند.
وی با اشــاره به اهداف برگزاری این دوره از جشنواره 
کشــوری فرهنگی هنری کانون های فرهنگی تربیتی 
اظهار داشــت: شناسایی و کشف استعدادهای دانش 
آموزان در زمینه های مختلف، تقویت اعتماد به نفس 
و رشد و شکوفایی دانش آموزان در انواع مهارت ها از 

جمله اهداف این دوره از جشنواره
فرهنگی هنری کانون های فرهنگی تربیتی کشور است 
که خوشبخانه دانش آموزان هرمزگانی توانستند با تکیه 
برخودبــاوری و تلاش و همت معلمان و مربیان و در 
سایه حمایت های خانواده ها نام هرمزگان را بلند آوازه 

کنند.
قویدل یادآور شــد: آموزش و پــرورش هرمزگان به 
منظور تقویت بنیه علمی و مهارتی دانش آموزان همه 

ظرفیــت های خود را به کار گرفته اســت و با وجود 
محدودیت های مالی و تجهیزاتی، دانش آموزانش در 

سطح کشوری درخشیدند.
وی گفت: بدون تردید هرمزگان سرزمین استعدادهای 
درخشــان است و در صورت فراهم شدن زمینه رشد، 
دانش آمــوزان هرمزگانی در همه عرصه های علمی 
آموزشــی و فرهنگی و هنری و ورزشــی می توانند 
افتخارآفرین باشــند که دســتاوردهای اخیر در همه 

حوزه ها گواه این ادعاست.
به گفته وی؛ فعالیت های فرهنگی تربیتی در سند تحول 
بنیادین بسیار مورد تاکید قرار دارد؛ چرا که اساس نظام 

آموزشی بر دو پایه آموزش و تربیت استوار است.
مدیــرکل آموزش و پرورش هرمــزگان در پایان با 
تبریک ایــن افتخارآفرینی، از تلاش دانش آموزان، 
معلمان و مربیــان و حمایت و همراهی خانواده ها 

قدردانی کرد.

اقتصاد کیش-  رئیس اداره امور زیربنایی شهرداری منطقه چهار بندرعباس گفت: به 
منظور جلوگیری از بروز هرگونه حادثه و خسارت جانی و مالی، یک دیواره ریزشی 

در محدوده شهرک پیامبر اعظم)ص( تثبیت شده است. 
محمد روا با اشاره به اینکه اجرای این پروژه باعث جلوگیری از بروز هرگونه حادثه 
ناشی از ریزش شده است، افزود: این دیواره به طول ۱۵ متر و عرض سه متر توسط 

اداره امور زیربنایی و حمل و نقل شهرداری منطقه چهار اجرا شده است.
رئیس اداره امور زیربنایی شهرداری منطقه چهار بندرعباس اظهار کرد: این دیواره به 
همراه راه دسترسی برای ساکنین شهرک به بلوار شهید اسحاق دارا در مدت دو ماه 
احداث شده است. روا اعتبار این پروژه را بالغ بر پنج میلیارد و ۷۰۰ میلیون ریال دانست 
و عنوان کرد: این دیواره تثبیتی دارای دیواره محافظ برای افزایش ایمنی تردد، نیز بوده 

که در مواقع بحران قابل استفاده است.
وی در پایان عنوان کرد: در فاز بعدی این پروژه، زیرسازی و کف سازی بخش های 

اصلی و جانبی این بخش انجام می شود


